
Graag willen wij tijdens het vragenhalfuurtje de volgende vragen stellen ;

- wij hebben ooit begrepen dat de brandweerkazerne verkocht was aan een projectontwikkelaar. 
Tijdens de gesprekken over de nieuwe brandweerkazerne werd er ook gezegd dat 
projectontwikkelaar vanwege de gunstige tijd daar snel aan de slag wilde. Tot op heden hebben wij 
geen enkele ontwikkeling gezien met betrekking tot dit pand behalve het goede initiatief van de 
kringloopwinkel ‘ De Tulp’. Onze vraag wat gaat er nu met dit pand gebeuren en op welke termijn?

- Tijdens de commissie vergadering ruimte van 12 september was er een inspreker ivm het 
proeflokaal. Deze inspreker zei letterlijk “ Gezellenhuis wordt al 3 jaar over gesproken, maar daar wil 
ik op dit moment niet over doorgaan. Het lijkt nu wel de goede kant op te gaan”. Kan de 
portefeuillehouder ons vertellen wat de goede kant opgaat met betrekking tot het Gezellenhuis en 
het proeflokaal ?

- graag willen wij weten hoeveel kliko’s er geweigerd zijn / terug gebracht zijn naar de milieudepots 
en wat dit de gemeente heeft gekost .

Vriendelijke groet,
Paulette

Waarom is het contact sportcafé in de Bindelwijk niet verlengd na 2021? Graag/ horen wij wat de 
reden daarvoor is of wat voor andere plannen er zijn.


